
 

Referat fra bestyrelsesmødet den 24. Juni 2025 kl. 17. 

 
Tilstede: John Nissen, Tommy Kirk Larsen, Lene Hansen og Regin Stark Hansen. 

Afbud: Allan Olsen 

 

1. Nyt fra formanden: 
 Har været ude og se på en del træer, som grundejer ønsker fældet. 
 Nogen har manglet nøglen til sin postkasse; her henvises til Villy, Arrild Service Center, 

50504132. 
 Det er konstateret, at rabatterne langs vores veje ikke bliver klippet så de er brede nok. Der 

er næste ikke plads til gående trafikanterne, når de f.eks skal give plads til at to biler 
mødes. 

 Områderne rundt om vores affaldscontainere – hvem vedligeholder dem? Tønder 
Forsyning eller grundejerforeningen? 

 Så har John modtaget stor ros til bestyrelsens arbejde fra en af grundejerne. 

 

2. Nyt fra næstformanden: 
 Allan har forsøgt at få priser på skilte/mærkater med QR-koder på, men han har ikke 

modtaget noget endnu. 
 “Indholdet” af QR-koderne skal måske afvente og koordineres med en eventuel udvidelse 

af stisystemet. 
 Bestyrelsen har stadig et ønske om en naturlegeplads et sted i vores skov, og der arbejdes 

fortsat med dette projekt. Dette arbejde foregår nu også i samarbejde med Arrild Lokalråd, 
som har sat et arbejde i gang med at lave en LUP, Lokal Udviklings Plan. 

 

3. Nyt fra kassereren: 
 Regnskabet ser fornuftigt ud, og det gør kassebeholdningen ligeså. 

 

4. Evaluering af generalforsamlingen: 
 Enighed om, at generalforsamlingen forløb godt, hvilket ordstyreren også var medvirkende 

til. 
 Bestyrelsen vil fremover forlange af administrationsselskabet Aunbøl, at regnskabet er klart 

pr. 1. April. Det har de sidste par år været svært for bestyrelsesmedlemmerne at nå at 
gennemlæse regnskabet, da vi har fået det tilsendt meget sent i forhold til tidspunktet for 
generalforsamlingen. 



 

5. Konstituering: 
 Bestyrelsen fortsætter som hidtil konstitueret, hvilket bestyder, at posterne er fordelt, som 

følger: 
 

 Formand:   John Nissen 
 Næstformand: Allan Olsen 
 Kasserer:   Tommy Kirk Larsen 
 Sekretær:    Regin Stark Hansen 
 Menigt medlem: Lene Hansen 

 

6. Skovdyrkerne: 
 Vi vil gerne mødes med Skovdyrkerne og eventuelt også en repræsentant for Tønder 

Kommune, hvor vi skal drøfte hvad vi har af ønsker til opgaver, som skal udføres. Fældning 
af træer, men også f.eks. er der flere stede meget svært at komme frem til grøfter med 
maskiner mhp. at rense grøfterne. 

 Tommy tager kontakt til dem. 

 

7. LUP Arrild: 
 Der er arbejdsgruppemøde mandag den 30. Juni kl 19. Bestyrelsen deltager med så mange 

som muligt, og det vil sige 3-4 personer. 

 

8. Ny mødedato: 
 Torsdag den 11. September kl 17 i medborgerhuset. 

 

9. Eventuelt: 
 Vi drøftede feriebyens 50 års jubilæum:  Hvad? Hvordan? Hvornår? 

 

 

Ref. regin 

 


